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	各位親愛的老師：
非常感謝您對「教師專業成長社群」的支持與參與，為瞭解社群實施情形並提升爾後執行之品質，以作為未來規劃之參考，煩請您撥冗填答下列問題，再次感謝您的協助與支持！敬祝
教安！
教師發展中心敬上
	Dear Sir/Madam:

Thank you for supporting and participating in the Faculty Learning Community. To improve future practice, we hope to learn how your community has proceeded from the questions below.
Sincerely,
Center for Faculty Development
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	基  本  資  料    Basic Information

	姓名Name: _____________________
擔任 Position：□召集人Coordinator  □成員 Member    (請勾選最適合答案 Please check. ˇ）

	請勾選您認為最適合的答案 Please check the best answer for each question.(說明：5=非常同意，4=同意，3=普通，2=不同意，1=非常不同意)
(5=Strongly agree, 4=Agree, 3=Neither agree nor disagree, 2=Disagree, 1=Strongly disagree)

	評估項目 (Item)
	5分評量 (5-point)

	1. 我從教師專業成長社群學到知識與經驗
I have gained knowledge and experience from this learning community.
	□5   □4   □3   □2   □1

	2. 學到的知識與經驗有助於我的專業成長
The gained knowledge and experience is helpful for my professional development.
	□5   □4   □3   □2   □1

	3. 請簡要敘述這學期參與教師專業成長社群的主要獲益：
Please briefly describe the major benefits gained from the Faculty Learning Community：


	4. 您對於整個「教師專業成長社群」的規劃、執行與成果有何建議？
Please comment on the design, development and result of the Faculty Learning Community：




Thank you!
